
SAMO STRELEC KOMENTIRA
VPRAŠANJE

Že pred časom sem bral v Delu, da bo s širjenjem
toplarniškega omrežja v Ljubljani poslopoma
ozračje vse čistejše. Komaj že čakam tega! Tu pri nas
ob Kajuhovi ulici je včasih, ko se usuje iz topiarni-
škega dimnika in še od kje oblak saj in dima, že kar
nemogoče.

Kaj mislite, ali članku lahko verjamem in kdaj
lahko pričakujem tisto »vse čistejše ozračje«?

Optimist s Kajuhove ulice
ODGOVOR

Sevedalahkočlankuverjamete! Zzmanjševanjem
števila dimnikov je ozračje v Ljubljani v poprečju
vedno eistejše. Poudarjam: poprečju! Seveda pa mo-
rate razumeti, kaj je poprečje za Ljubljano, ki sega
od... do...

Zdrava kmečka pamet pa misli takole: Ce bo v
Ljubljani rnanj »individualnih« dimnikov in bo nji-
hovo vlogo prevzel »kolektivni« toplarniški dimnik,
potem bo ta več kadil in bo torej več konkretnega (ne
poprečnega) dirria.

Pričakujete torej lahko, da boste imeli na voljo več
poprečno čistejšega Ijubljanskega ozračja, a obenem
tudi več onesnaženega konkretnega ozračja ob Ka-
juhovi ulici. Temu lahko tudi rečemo, da boste imeli
izboljšano »makro klimo« in poslabšano »mikro
klimo«.

Torej bostedobili kardvoje — to je mnogo večkot
optimistično pričakujete po tistem, ko ste prebrali
članek.

Zbode! je MAM,
narisal pa JOŠ


